

限時泊車優惠

由即日起至 2021 年 11 月 30 日，KLUB11 會員(“會員”)於下午 5 時後於 K11 MUSEA 停車場(“停車場”)泊車，並:-

(1)於 K11 MUSEA 內任何餐廳作任何消費(請參閱以下指定餐廳列表)，憑即日機印單據及電子貨幣付款存根，或

(2)憑兩張即日之 K11 ART HOUSE 票尾，

即可於停車場享免費泊車優惠至凌晨 12 時。

餐廳名單

1. 181 at Fortnum & Mason
2. Artisan Lounge
3. BEP Vietnamese Kitchen
4. Chatterbox Café
5. Five Guys
6. IE Sushi and Teppanyaki
7. K11 Food Playground
8. KAIYO (Japanese Restaurant)
9. KiKi Noodle Bar (KiKi Tea)
10. Liliun by Gitone
11. Deng G Sichuan
12. Takano Ramen
13. TIRPSE
14. Tominokoji Yamagishi
15. VELO (Italian Restaurant)
16. YumMee
17. YUNG'S BISTRO
18. Camellia
19. Elephant Grounds
20. Afternoon Tea TEAROOM
21. A Happy Pancake
22. CURATOR ART & CAFÉ
23. Gontran Cherrier (exclude bakery section)
24. Avobar
25. REIGN The Abalone House
26. Sake Moment
27. Tea Meets Coffee
28. SAMJIN AMOOK Express
29. bong Pro-DryAging Butchers & Grill
30. HAN Chicken & Snack
31. yè shanghai
32. Soil to Soul
33. COBO HOUSE
34. Glasshouse Greenery
35. Greyhound Café Galleria

36. COUCOU Reserve
37. Sexy Crab
38. Pasticceria Giovanni Pina 1920
39. The Fine Wine Experience
40. Yakiniku JIKON by Tominokoji Yamagishi
41. Maison Gaia
42. Ekimae-ya
43. Sushi Wadatsumi
44. K Food Town (Doje)
45. G Room Bar & Lounge
46. Caviar Cullinan
47. Dabpa Artisan
48. K Food Town (Go Pizza)
49. Infiniti C
50. Club Bodega
51. Donut Café
52. The Coffee Academics

條款及細則

1. 每位參與 K11 Property Management Company Limited (“K11”) 舉辦的優惠的會員將被視為已閱讀、理解及同意適用於優惠的條款及細則。
2. 優惠只適用於下午五時後於停車場進場之車輛。會員於凌晨十二時後離開 K11 MUSEA 停車場需另繳額外時租泊車費並將以正常收費計算。
3. 會員享用此優惠時請出示即日有效指定餐廳(堂食)機印單據正本及電子貨幣付款存根正本，或兩張即日之 K11 ART HOUSE 票尾。外賣自取、外送速遞、手寫單據、重印或影印本單據/ 票尾恕不接受。
4. 以優惠券、現金禮券、禮物卡或商戶儲值卡付款之消費恕不接受。
5. 會員必須於 K11 MUSEA 之禮賓部辦理以上優惠手續。
6. 此優惠以車輛進入停車場之時間計算(根據 K11 的記錄，且該記錄為最終及具決定性的)。
7. 此優惠只適用於時租私家車。
8. 此優惠不可與其他免費泊車禮遇同時使用。
9. K11 有權隨時修改本條款及細則，而毋須事先通知。
10. 本條款及細則的解釋權歸 K11。如有任何爭議，以 K11 對相關方作出的最終決定為準。
11. 本條款及細則的中文版本僅供參考，若英文版本與中文版本的規定不一致，以英文版本為準。

本條款及細則受香港特別行政區法律管轄。

K11 Property Management Company Limited 於 2021 年 10 月 31 日發佈。

Limited Time Parking Privileges

From now until 30 November 2021, KLUB11 Members (“Members”) whose cars enter the K11 MUSEA Car Park (“Car Park”) after 5pm and

- (1) with any spending at any restaurant outlets of K11 MUSEA (please refer to below list of selected restaurant outlets) and by presenting the relevant machine-printed receipt and corresponding electronic payment slip on the same day of purchase, or
 - (2) by presenting 2 same day movie tickets of K11 ART HOUSE,
- Members can enjoy free parking at Car Park until 12am midnight.

Restaurants List

1. 181 at Fortnum & Mason
2. Artisan Lounge
3. BEP Vietnamese Kitchen
4. Chatterbox Café
5. Five Guys
6. IE Sushi and Teppanyaki
7. K11 Food Playground
8. KAIYO (Japanese Restaurant)
9. KiKi Noodle Bar (KiKi Tea)
10. Liliun by Gitone
11. Deng G Sichuan
12. Takano Ramen
13. TIRPSE
14. Tominokoji Yamagishi
15. VELO (Italian Restaurant)
16. YumMee
17. YUNG’S BISTRO
18. Camellia
19. Elephant Grounds
20. Afternoon Tea TEAROOM
21. A Happy Pancake
22. CURATOR ART & CAFÉ
23. Gontran Cherrier (exclude bakery section)
24. Avobar
25. REIGN The Abalone House
26. Sake Moment
27. Tea Meets Coffee
28. SAMJIN AMOOK Express
29. bong Pro-DryAging Butchers & Grill
30. HAN Chicken & Snack
31. yè shanghai
32. Soil to Soul
33. COBO HOUSE
34. Glasshouse Greenery
35. Greyhound Café Galleria

36. COUCOU Reserve
37. Sexy Crab
38. Pasticceria Giovanni Pina 1920
39. The Fine Wine Experience
40. Yakiniku JIKON by Tominokoji Yamagishi
41. Maison Gaia
42. Ekimae-ya
43. Sushi Wadatsumi
44. K Food Town (Doje)
45. G Room Bar & Lounge
46. Caviar Cullinan
47. Dabpa Artisan
48. K Food Town (Go Pizza)
49. Infiniti C
50. Club Bodega
51. Donut Café
52. The Coffee Academics

Terms & Conditions

1. By participating in the Privilege organized by K11 Property Management Company Limited ("K11"), each Member is deemed to have read, understood and agreed to the terms and conditions applicable to the Privilege.
2. This Privilege is only applicable to cars entering the Car Park after 5pm. For cars which exit the Car Park after 12am, additional hourly parking fee on normal hourly basis will be charged.
3. This Privilege is only available with presentation of original printed receipts(s) issued by selected K11 MUSEA's restaurant outlets (dinning-in) and corresponding original electronic payment slip(s), or 2 tickets from K11 ART HOUSE on the same day of purchase. Transactions of takeaway or delivery at the said selected restaurant outlets and hand-written, re-printed or photocopied receipts/ tickets are not acceptable.
4. Spending which includes any payment made with coupons, cash/ gift vouchers, gift cards or merchants' stored-value cards is not acceptable.
5. This Privilege must be redeemed by Members at K11 MUSEA Koncierge.
6. This Privilege is calculated based on the actual time the vehicle enters the Car Park according to the records of K11, which shall be final and conclusive.
7. This Privilege is applicable to hourly parking of private cars only.
8. This Privilege cannot be used in conjunction with other parking privilege programs of K11 MUSEA.
9. K11 has the right to amend these Terms and Conditions at any time without any prior notice.
10. K11 has the right to interpret these Terms and Conditions. In case of disputes, the decision of K11 shall be final and binding on all parties concerned.
11. The Chinese version of these Terms and Conditions is for reference only. In case of discrepancies between the provisions of the English version and the Chinese version, the English version shall prevail.

12. These Terms and Conditions shall be governed by the laws of Hong Kong Special Administrative Region.

Issued by K11 Property Management Company Limited on 31 October 2021.

限時泊车优惠

由即日起至 2021 年 11 月 30 日，KLUB11 会员(“会员”)於下午 5 时後於 K11 MUSEA 停车场(“停车场”)泊车，并:-

(1)於 K11 MUSEA 内任何餐厅作任何消费(请参阅以下指定餐厅列表)，凭即日机印单据及电子货币付款存根，或

(2)凭两张即日之 K11 ART HOUSE 票尾，

即可於停车场享免费泊车优惠至凌晨 12 时。

餐厅名单

1. 181 at Fortnum & Mason
2. Artisan Lounge
3. BEP Vietnamese Kitchen
4. Chatterbox Café
5. Five Guys
6. IE Sushi and Teppanyaki
7. K11 Food Playground
8. KAIYO (Japanese Restaurant)
9. KiKi Noodle Bar (KiKi Tea)
10. Liliium by Gitone
11. Deng G Sichuan
12. Takano Ramen
13. TIRPSE
14. Tominokoji Yamagishi
15. VELO (Italian Restaurant)
16. YumMee
17. YUNG'S BISTRO
18. Camellia
19. Elephant Grounds
20. Afternoon Tea TEAROOM
21. A Happy Pancake
22. CURATOR ART & CAFÉ
23. Gontran Cherrier (exclude bakery section)
24. Avobar
25. REIGN The Abalone House
26. Sake Moment
27. Tea Meets Coffee
28. SAMJIN AMOOK Express
29. bong Pro-DryAging Butchers & Grill

30. HAN Chicken & Snack
31. yè shanghai
32. Soil to Soul
33. COBO HOUSE
34. Glasshouse Greenery
35. Greyhound Café Galleria
36. COUCOU Reserve
37. Sexy Crab
38. Pasticceria Giovanni Pina 1920
39. The Fine Wine Experience
40. Yakiniku JIKON by Tominokoji Yamagishi
41. Maison Gaia
42. Ekimae-ya
43. Sushi Wadatsumi
44. K Food Town (Doje)
45. G Room Bar & Lounge
46. Caviar Cullinan
47. Dabpa Artisan
48. K Food Town (Go Pizza)
49. Infiniti C
50. Club Bodega
51. Donut Café
52. The Coffee Academics
- 53.

条款及细则

1. 每位参与 K11 Property Management Company Limited (“K11”) 举办的优惠的会员将被视为已阅读、理解及同意适用于优惠的条款及细则。
 2. 优惠只适用于下午五时後於停车场进场之车辆。会员於凌晨十二时後离开 K11 MUSEA 停车场需另缴额外时租泊车费并将以正常收费计算。
 3. 会员享用此优惠时请出示即日有效指定餐厅(堂食)机印单据正本及电子货币付款存根正本, 或两张即日之 K11 ART HOUSE 票尾。外卖自取、外送速递、手写单据、重印或影印本单据/ 票尾恕不接受。
 4. 以优惠券、现金礼券、礼物卡或商户储值卡付款之消费恕不接受。
 5. 会员必须於 K11 MUSEA 之礼宾部办理以上优惠手续。
 6. 此优惠以车辆进入停车场之时间计算(根据 K11 的记录, 且该记录为最终及具决定性的)。
 7. 此优惠只适用于时租私家车。
 8. 此优惠不可与其他免费泊车礼遇同时使用。
 9. K11 有权随时修改本条款及细则, 而毋须事先通知。
 10. 本条款及细则的解释权归 K11。如有任何争议, 以 K11 对相关方作出的最终决定为准。
 11. 本条款及细则的中文版本仅供参考, 若英文版本与中文版本的规定不一致, 以英文版本为准。
- 本条款及细则受香港特别行政区法律管辖。

K11 Property Management Company Limited 於 2021 年 10 月 31 日发布。